

## AXA x MoneyHero Exclusive Promotion (“Promotion”)

### Terms and Conditions

1. AXA x MoneyHero Exclusive Promotion is from 29/9/2023 until 31/10/2023 (both dates inclusive) (“Promotion Period”), subject to the following terms and conditions.
2. Eligibility for the Promotion is that those eligible policies i.e. SmartHome Plus would only be purchased via MoneyHero website during the Promotion Period.
3. Each eligible policy is eligible to enjoy 15% premium discount per successful application plus a free typhoon protection, and PARKnSHOP eVouchers (the “eVoucher”) which is valued at HK\$200 in total (“Promotional Gifts”).
4. AXA China Region Insurance Company Limited / AXA China Region Insurance Company (Bermuda) Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability) / AXA General Insurance Hong Kong Limited (collectively, “AXA”) and/or MoneyHero reserves the right to determine the Promotion eligibility.
5. The related redemption instruction for eVoucher will be sent out to those eligible customers on or before 30/11/2023 via email.
6. The email address for receiving redemption instruction will be the same as eligible customer provided during the application for SmartHome Plus in AXA’s website. AXA is not liable to verify the email address. MoneyHero will not re-issue the redemption instruction for any delivery failure resulted in inaccurate / incorrect information submitted by eligible customers.
7. Those Promotional Gifts cannot be transferred, and cannot be used for cash exchange, refund, or resale.
8. AXA and/or MoneyHero is not a supplier of the eVoucher, the use of the eVoucher is subject to the terms and conditions imposed by the relevant supplier. Please directly contact supplier if there is any queries or complaint about the eVoucher that AXA and/or MoneyHero would not bear any responsibility on this aspect.
9. Each eligible policy is eligible to the Promotional Gifts once only. For detailed terms, conditions and exclusions of the eligible policy and supplement (if applicable), please refer to the relevant proposals, product brochures and policy contracts.
10. The eligible policies should be still in force when the eVoucher were sent out. AXA and/or MoneyHero reserves the right to get back the eVoucher or equivalent value of cash if policy holder cancels the policy after receiving the eVoucher.
11. AXA and/or MoneyHero may change or modify the relevant terms and conditions or terminate the Promotion without prior notice. In case of any disputes, AXA and/or MoneyHero reserves the right of final decision.
12. In the event of any inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
13. These terms and conditions are governed by the laws of Hong Kong. In case of any disputes of these terms and conditions, it shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

### Terms and Conditions of free typhoon protection

1. For details of terms and conditions, please refer to AXA [website](#).

### **Terms and Conditions of each eVoucher**

- 1) Any enquiries regarding redemption of eVouchers at PARKnSHOP's retail stores, please :
  - a) call the Customer Service Hotline of PARKnSHOP (HK) Limited ("PARKnSHOP") at 2606 8658; or
  - b) By email to ParknshopCS@aswatson.com.
- 2) This eVoucher entitles the bearer to exchange the equivalent amount for goods on or before the expiry date at the following designated retail stores in Hong Kong and Macau as operated by PARKnSHOP :
  - a) PARKnSHOP, TASTE, Fusion, Food Le Parc, International, GREAT Foodhall, Gourmet in Hong Kong, and
  - b) PARKnSHOP , TASTE in Macau. This eVoucher shall be invalid after the expiry date.
- 3) This eVoucher is not exchangeable for cash or PARKnSHOP physical voucher or eVouchers in other denominations. No change will be given either in cash or in other form.
- 4) This eVoucher shall be maintained and presented in its digital format and any print-out format will not be accepted. It will become void once used, no replacements will be issued if lost.
- 5) This eVoucher will not be accepted for online/phone/fax order purchases.
- 6) PARKnSHOP reserves the right of final decision in case of any dispute arising from this eVoucher.
- 7) PARKnSHOP is not responsible for all loss or damage caused by any fraudulent or unauthorised use of any eVouchers.
- 8) PARKnSHOP reserves the right to change these terms and conditions without prior notice.

## AXA 安盛 x MoneyHero 獨家推廣(「推廣活動」)

### 條款及細則

1. AXA 安盛 x MoneyHero 獨家推廣由 2023 年 9 月 29 日至 2023 年 10 月 31 日(包括首尾 2 天)(「推廣期」)，並受下列條款及細則約束。
2. 客人必須於推廣期內透過 MoneyHero 的網站投保「卓越」豐盛優居樂推廣活動之保單，方可享受優惠。
3. 每份合資格保單均可享受 15% 保費折扣、免費颱風保障及總值 200 港元百佳電子優惠券(「電子禮券」)(「推廣禮品」)。
4. 安盛金融有限公司/安盛保險(百慕達)有限公司(於百慕達註冊成立的有限公司)/安盛保險有限公司(統稱「AXA 安盛」)及/或 MoneyHero 有權決定此推廣之資格。
5. 有關電子禮券之換領指引將於 2023 年 11 月 30 日或之前以電郵方式發放。
6. 用於接收換領指引的電子郵件地址將與購買「卓越」豐盛優居樂時所提供之電子郵件地址相同。AXA 安盛不負責驗證電子郵件地址。如提交的資料不準確/不正確而導致換領指引電郵派送失敗，MoneyHero 將不會重新發出換領指引。
7. 此推廣禮品不可兌換現金、退換、轉讓或轉售。
8. AXA 安盛及/或 MoneyHero 並不是電子禮券之供應商，電子禮券之使用，須受供應商所訂定之所有條款及條件規限。如對電子禮券有任何查詢或投訴，請直接與供應商聯絡，AXA 安盛及/或 MoneyHero 並不會就此承擔任何責任。
9. 每張合資格保單僅限獲得一份推廣禮品。有關合資格保單及附加契約(如適用)的條款、細則及不保事項的詳情，請參閱有關之建議書、產品說明書及保單合約。
10. 有關電子禮券發出時，相關保單必須維持有效。如保單持有人於上述電子禮券發放後取消保單，AXA 安盛及/或 MoneyHero 保留討回電子禮券或同等價值的現金之權利。
11. AXA 安盛及/或 MoneyHero 可更改/修改有關條款及細則或終止推廣，恕不另行通知。如有任何爭議，AXA 安盛及/或 MoneyHero 保留最終決定權。
12. 如本條款及細則的英文版本與中文版本之間存在任何歧義，則以英文版本為準。
13. 本條款及細則受香港法律所管轄。如對本條款及細則有任何爭議，須受香港法院的專屬審判權所規限。

### 免費颱風保障之條款及條件

有關條款及細則詳情，請參閱 AXA 安盛[網頁](#)。

## 電子禮券之條款及條件

- 1) 任何問題關於在百佳店舖使用此電子禮券, 由百佳超級市場(香港)有限公司 (“百佳”)處理。顧客查詢請:
  - a) 致電 百佳顧客服務部電話: 2606 8658 或
  - b) 電郵至: 百佳顧客服務部 ParknshopCS@aswatson.com 。
- 2) 此電子禮券持有人可在本券有效期內於以下指定位於香港及澳門由百佳營運之店舖換取同等價值貨品, 逾期無效。指定店舖為
  - a) 於香港之任何百佳超級市場、TASTE、Fusion、Food Le Parc、International、GREAT Foodhall、Gourmet 及
  - b) 於澳門之任何百佳超級市場、TASTE。
- 3) 此電子禮券不能用以套換現金或其他面值之百佳禮券, 包括紙張禮券和電子禮券。持有人不會獲現金或其他形式找贖。
- 4) 此電子禮券須以電子方式保存及以數碼格式使用, 百佳不接受任何打印出來之副本。電子禮券一經使用即告作廢, 如遺失將不會獲補發。
- 5) 此電子禮券不適用於網上/電話/傳真訂購。
- 6) 如有任何爭議, 百佳保留最終決定權。
- 7) 對任何以欺詐或非法手段、或未經授權而使用之任何電子禮券所引致的損失或損害, 百佳不會負責。
- 8) 百佳保留權利對本條款及條件作出更改, 不另行通知。